
OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC 
Občinski svet 
Stara cesta 13 

1356 DOBROVA 
  
 
Štev.:    011-0016/2009-15 
Datum:  02.12. 2009  
 

Z A P I S N I K 
16. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je 
bila v sredo, 18. novembra 2009, ob 19.00 uri in nadaljevanja seje v 
sredo, 2. decembra 2009 ob 19.00 uri prostorih občine na naslovu Stara 
cesta 13, Dobrova. 
 
Prisotni svetniki: Filip Božnar, Franc Bradeško, Frank Breskvar, Andreja 
Dolinar, Filip Dolinar, Lojze Dolinar, Matjaž Dolinar, Bojan Demšar, Marko Jovič, 
Simona Kostrevc, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Viktor Prosen, Franc Setnikar, 
Ana Zorc.  
 
Opravičeno odsotni svetniki: Cvetka Franko. 
 
Ostali prisotni:  
Stanislav Bele, Zala Arnolj, predstavnika Medobčinskega inšpektorata, Dušan 
Jelenčič, odgovorni računovodja občine, Mojca Kalan Šabec, predstavnica 
podjetja Kalan Šabec s.p., Plestenjak Marjan, predstavnik KS Polhov Gradec 
uprava: Tadeja Plestenjak, Franci Petkovšek, Mojca Sečnik, Boris Krnjajič, 
Aleksandra Bizjan, Barbara Velkovrh, Helena Čuk, Mateja Tavčar  
 
Sejo je vodil župan Lovro Mrak.   
 
Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Prisotnim je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    

1. Potrditev zapisnika 15. redne seje, 12., 13. in 14. izredne seje    
2. Vprašanja in pobude svetnikov  
3. Poročila delovnih teles občinskega sveta 
4. Osnutek Odloka o razglasitvi cerkve Marijinega vnebovzetja na Dobrovi pri 

Ljubljani za kulturni spomenik lokalnega pomena  
5. Predlog sprememb in dopolnitev Odloka o proračunu občine za leto 2009  
6. Predlog Sklepa o vrsti in številu oddelkov ter številu otrok v oddelkih vzgojno 

varstvenih enot v občini Dobrova-Polhov Gradec 
7. Predlog Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v VVO v občini 
8. Osnutek Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave Medobčinski 

inšpektorat in redarstvo 
9. Sprejem Obvezne razlage Odloka o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu za območje urejanja VS 8/4-1 T1 Šujica  
10.a) Potrditev DIIP za gradnjo kanalizacije Polhov Gradec II  

b) Potrditev IP za gradnjo kanalizacije Polhov Gradec II 
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11.Potrditev Pogodbe o pristopu občin širše ljubljanske regije k sofinanciranju 
izgradnje regijskega centra za ravnanje z odpadki Ljubljana RCERO- Ljubljana 

12.Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o javni službi zbiranja in 
prevoza komunalnih odpadkov 

13.Razno  
 

Predlagal je, da se točke dnevnega reda zaradi prisotnosti zunanjih poročevalcev 
razvrstijo po naslednjem obravnavanem redu:  
 
1. Potrditev zapisnika 15. redne seje, 12., 13. in 14. izredne seje    
2. Osnutek Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave Medobčinski  
    inšpektorat in redarstvo 
3. Sprejem Obvezne razlage Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu  
    za območje urejanja VS 8/4-1 T1 Šujica  
4. Predlog sprememb in dopolnitev Odloka o proračunu občine za leto 2009  
5. Vprašanja in pobude svetnikov  
6. Poročila delovnih teles občinskega sveta 
7. Osnutek Odloka o razglasitvi cerkve Marijinega vnebovzetja na Dobrovi pri  
    Ljubljani za kulturni spomenik lokalnega pomena  
8. Predlog Sklepa o vrsti in številu oddelkov ter številu otrok v oddelkih vzgojno  
    varstvenih enot v občini Dobrova-Polhov Gradec 
9. Predlog Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v VVO v občini 
10.a) Potrditev DIIP za gradnjo kanalizacije Polhov Gradec II  
     b) Potrditev IP za gradnjo kanalizacije Polhov Gradec II 
11.Potrditev Pogodbe o pristopu občin širše ljubljanske regije k sofinanciranju  
     izgradnje regijskega centra za ravnanje z odpadki Ljubljana RCERO- Ljubljana 
12.Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o javni službi zbiranja in  
     prevoza komunalnih odpadkov 
13.Razno  
 
Svetniki so predlagani dnevni red s spremembami vrstnega reda soglasno 
sprejeli. 
 
Ad 1) Potrditev zapisnika 15. redne seje, 12., 13. in 14. izredne seje    
Zapisniki 15. redne seje, 12., 13. seje so bili soglasno potrjeni. Zapisnik 14. 
izredne seje se pri navedbi sklepa 158/3/14i navede tako, da se pravilno glasi:  
 
»Občinska uprava naj pripravi tabelarično poročilo o stanju črnih gradenj; 
 
Zazidljivost 
območja 

Stanovanjski 
objekt 

(št. črnih 
gradenj) 

Gospodarski 
objekt 

(št. črnih 
gradenj 

Vikend 
(št. črnih 
gradenj) 

Zazidljivo po 
obstoječem OPN 

   

Nezazidljivo po 
obstoječem OPN 

   

Zazidljivo po  
predlogu OPN 

   

Nezazidljivo po 
predlogu OPN 

   

.«   
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Pravilno se navede odsotnost svetnikov; svetnica Andreja Dolinar je bila prisotna 
na seji. Svetnika Matjaža Dolinar je zanimalo, kako so se realizirali sklepi št. 
158/3/14i, 159/4/4i in 160/5/14i. Boris Krnjajič iz uprave mora pripraviti 
poročilo. PO mnenju Dolinarja je realizacija navedenih sklepov zelo pomembna, 
saj je pomembno, da se pristojno ministrstvo opozori na aktualno problematiko. 
Zapisnik 14. izredne seje se s popravki potrdi.  
 
Ad 2) Osnutek Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave 
Medobčinski inšpektorat in redarstvo 
 
Vodja MIRED Stanislav Bele je svetnikom podal oceno stanja in povedal razloge 
ta sprejem navedenega akta.  
Na podlagi okrožnice Službe vlade Republike Slovenije za lokalno samoupravo in 
regionalno politiko je potrebno na območju celotne države poenotiti oz. uskladiti 
splošne akte MIRED.  
V postopku pregleda dokumentacije za pridobitev sredstev po 26. členu Zakona o 
financiranju občin, so bili z vidika Zakona o lokalni samoupravi, pregledani odloki 
o ustanovitvi organov skupne občinske uprave, dogovori oz. sporazumi županov 
ter akti o sistemizaciji delovnih mest. Glede na navedeno so bile skupne uprave 
pozvane, da začnejo s postopkom uskladitve pregledanih splošnih aktov. 
Posredovane so jim bile tudi ugotovitve, pojasnila in pripombe k navedenim 
pregledanim splošnim aktom in besedilo vzorca odloka o ustanovitvi organa 
skupne občinske uprave kot strokovni pripomoček za uskladitev. 
Bele je povedal, da v navedenem Odloku o ustanovitvi organa skupne občinske 
uprave ne prihaja do bistvenih sprememb v primerjavi z prejšnjim Odlokom o 
ustanovitvi organa skupne občinske uprave »Medobčinski inšpektorat in 
redarstvo« objavljenem v Uradnem listu RS, št. 13/2008, ampak gre predvsem 
za oblikovne spremembe. Namen sprejetja novega Odloka je poenotenje na ravni 
cele države po smernicah Službe vlade Republike Slovenije za lokalno 
samoupravo in regionalno politiko, ki je pogoj za nadaljnje sofinanciranje. Odlok 
za občine ne predstavlja dodatnih finančnih obveznosti oz. ne spreminja že 
obstoječih finančnih obveznosti, ki jih imajo občine ustanoviteljice v razmerju do 
skupne uprave Medobčinskega inšpektorata in redarstva. 
Župan je dal predlog Odloka v razpravo. V razpravi so sodelovali svetniki Lojze 
Dolinar, Marjan Pograjc, Marko Jovič, Simona Kostrevc, Matjaž Dolinar. Lojzeta 
Dolinar je zanimalo odškodninsko zavarovanje zaposlenih ter stopnje izobrazbe 
zaposlenih, Marko Jovič se ni strinjal z razdelilnikom stroškov med občinami, 
meni, da je ključ števila prebivalcev preohlapen. Simono Kostrevc je zanimal 
finančni načrt skupne uprave ter je prosila za letno posredovanje le-tega.  
Po zaključeni razpravi je župan predlagal svetnikom, da se Odlok sprejme v 
enofaznem postopku ter predlagal v sprejem naslednji    
 
Sklep 161/1/16 
»Občinski svet Občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme Odlok o ustanovitvi 
organa skupne občinske uprave občin Vrhnika, Logatec, Brezovica, Dobrova - 
Polhov Gradec, Borovnica, Log - Dragomer, Horjul, v predlaganem besedilu.« 
 
ZA:   14 glasov                               PROTI:   1 glas 
Sklep je bil sprejet. 
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Ad 3) Sprejem Obvezne razlage Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za območje urejanja VS 8/4-1 T1 Šujica  
Gospa Mojca Kalan Šabec je svetnikom predstavila predlagano obvezno razlago 
Odloka. Namreč iz 23. člena Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 
za območje urejanja VS 8/4-1 T1 Šujica (Ur. list RS, št. 78/08), ki se nanaša na 
etapnost gradnje, izhaja, da je pred gradnjo objektov treba graditi prometno in 
komunalno infrastrukturo naselja ter da je naselje razdeljeno na več faz. Znotraj 
vsake faze je torej prva etapa gradnja prometne in komunalne infrastrukture, ki 
jo je potrebno zgraditi, da se bodo objekti, ki se gradijo v drugi etapi, lahko 
priključili nanjo. 
23. člen odloka ne navaja, da je v prvi etapi treba graditi prometno in komunalno 
infrastrukturo celotnega naselja. Postopna izgradnja javne infrastrukture je 
podrobneje opisana v 25. členu odloka. 
V 25. členu odloka so opredeljeni naslednji pogoji za gradnjo objektov: »Do 
dograditve posameznih objektov je treba zgraditi tisti del prometne ter 
komunalne in energetske infrastrukture, ki je potreben za dostop do 
posameznega objekta, za oskrbo z vodo, elektriko in plinom ter za odvajanje 
odpadne sanitarne in padavinske vode.« Čeprav v 23. členu odloka to ni posebej 
opredeljeno, iz zgoraj navedenega stavka izhaja, da je gradnjo komunalne in 
prometne infrastrukture možno razdeliti na več faz, ki po obsegu sledijo faznosti 
predvidene izgradnje objektov.  
Bistveno je, da bo pred dograditvijo stavb izveden ustrezen del komunalne in 
prometne infrastrukture naselja. To izhaja iz prvega stavka 25. člena odloka, ki 
govori, da mora biti pred izdajo gradbenih dovoljenj za objekte v območju OPPN 
ali »komunalna infrastruktura zgrajena v celoti (cesta, kanalizacija, vodovod, 
javna razsvetljava, elektro omrežje, hidrantno omrežje) ali pa so v celoti 
zagotovljena finančna sredstva za izgradnjo komunalne infrastrukture«. Nadzor 
nad izpolnjevanjem enega ali drugega pogoja je v pristojnosti občine, ki mora, v 
skladu z določili 25. člena odloka, pred izdajo gradbenega dovoljenja za objekte 
izdati ustrezno potrdilo. Zato je Mojca Kalan svetnikom predlagala, da se 
sprejme obvezna razlaga 23. člena odloka, iz katere bo nedvoumno razumljiva 
fazna gradnja komunalne in prometne infrastrukture. 
Razprave ni bilo, župan je predlagal svetnikom v sprejem naslednji    
 
Sklep 162/2/16 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme obvezno razlago Odloka 
o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje urejanja VS 8/4-1 T1 
Šujica (Ur. list RS, št. 78/08) .« 
 
ZA:   15 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 4) Predlog sprememb in dopolnitev Odloka o proračunu občine za leto   
          2009  
Dušan Jelenčič, odgovorni računovodja občine, je svetnikom v nadaljevanju 
točke predstavil polletno poročilo o izvrševanju proračuna ter rebalans proračuna 
za leto 2009.  
V obdobju 1.1.2009 do 30.06.2009 je bilo v proračun vplačano 3.479.568 EUR 
prihodkov oziroma 47,3% planiranih prihodkov. V tem obdobju je bilo iz 
proračuna izplačano 2.185.546 EUR odhodkov oziroma 24,6% planiranih 
odhodkov. Presežek prihodkov nad odhodki je na dan 30.06.2009 znašal 952.231 
EUR.  
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Podatki o realizaciji proračuna za prvo polletje so razdeljeni na splošni del 
proračuna, ki vsebuje bilanco prihodkov in odhodkov, račun finančnih terjatev in 
naložb in račun financiranja in posebni del proračuna (realizacija finančnega 
načrta). Poročilo o izvrševanju finančnega načrta zajema naslednje postavke: 
sprejeti proračun: plan, ki ga je občinski svet potrdil na svoji 13. redni seji dne 
04.02.2009, veljavni proračun: vključuje plan s prerazporeditvami, za katere je 
pooblaščen župan ter realizacijo odhodkov za obdobje 01.01. do 30.06.2009. 
 

Dušan Jelenčič je svetnikom na kratko predstavil tudi predlog rebalansa 
proračuna. Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec je na 13. redni seji 
dne 04.02.2009 sprejel Odlok o proračunu Občine Dobrova – Polhov Gradec za 
leto 2009 in s tem omogočil normalno poslovanje in izvrševanje proračuna , 
istočasno se je sprejemal tudi proračun za leto 2010. Glede na dejstvo, da je 
proračun za leto 2009 bil predlagan občinskemu svetu v mesecu februarju 2009 
je zaradi vmesnih sprememb in odstopanj v realiziranih pogodbenih obveznostih 
v tekočem letu na odhodkovni strani, kakor tudi spremenjene ocene prejetih 
zunanjih prihodkov, predvsem zaradi večjih investicij v šole, prišlo do 
neravnovesij med prihodki in odhodki, je potrebno poskrbeti za ravnovesje 
proračuna.  Rebalans proračuna je potreben zaradi večjega obsega prejemkov od 
načrtovanega oz. planiranega obsega prejemkov ter večjega obsega odhodkov 
od načrtovanih. V okviru sprememb in dopolnitev Načrta razvojnih programov 
2008 -2011 se temeljne naloge ne spreminjajo, uskladili so se posamezni 
projekti z novimi vrednostmi.  
V razpravi so sodelovali Dolinar Matjaž, Anton Potočnik, Marjan Pograjc, Lojze 
Dolinar, Prosen Viktor, Ana Zorc, Franc Bradeško. Matjaž Dolinar je povedal, da 
pogreša letne primerjave npr. analize stroškov zimske službe, pogreša tudi 
večkratno sprotno potrditev investicij na občinskem svetu, saj je v preteklosti s 
tem bila zagotovljena sprotna preglednost izvajanja investicij. Predlaga, da se 
mesečno svetnike obvešča o poteku del na investicijah, predvsem v komunali. 
Zaradi navedenega ne bo glasoval za sprejem sklepa. Tudi Anton Potočnik je bil 
mnenja, da bi z večkratno sprotno obravnavo oz. seznanitvijo z investicijami bili 
vsi svetniki bolj zadovoljni. Zanimala ga je tudi podlaga in omejitve za 
prerazporeditve.  Lojze Dolinar je bil mnenja, da je načrt razvojnih programov 
netransparenten, da se projekti na Odboru za komunalo niso obravnavali, čeprav 
je član odbora. Zanimala ga je razlika definicije veljavnega in sprejetega 
proračuna. Franc Bradeško je povedal, da je vse komunalne investicije 
obravnaval Odbor za komunalo, tako kot vedno. Viktorja Prosen je zanimalo 
popravilo ceste na Katarini, vsled odprave napak v garancijski dobi. Ano Zorc je 
zanimala višina porabljenih sredstev za investicijo pokopališča Dvor.    
 
Po zaključeni razpravi je župan predlagal svetnikom v sprejem naslednja sklepa:     
 
Sklep 163/3/16 
»Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Polletno poročilo o 
izvrševanju proračuna Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2009.« 
 
ZA:   15 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Sklep 164/4/16 
»Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2009 v 
predlagani vsebini.« 
 

ZA:   11 glasov                               PROTI:   2  glasova 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 5) Vprašanja in pobude svetnikov  
 
L. Dolinar Pobuda za obravnavo NRP 
L. Dolinar Kakšni so bili prispevki krajanov pri izgradnji ceste v Draževniku?   
A. Dolinar Kdaj bo izdano uporabno dovoljenje za dvorano?   

A. Dolinar 
Zakaj Horjulska cesta ni asfaltirana strokovno oz. v isti višini kot 
prej?  

A. Dolinar Označitev prehoda za pešce v Razorih?  

A. Potočnik 
Ali ima knjižnica na Dobrovi strokovno izračunano nosilnost tal in 
sten- statiko?  

A. Potočnik Ali je narejen elaborat za podaljšanje prog LPP?  
A. Potočnik Pobuda za ponovno uvedbo poravnalnih svetov  
M. Jovič Postavitev znaka omejitve hitrosti 30 pri Anžon?  
M. Jovič Postopek sprejemanja OPN?  

A. Zorc 
Pobuda za razrešitev medsebojnih odnosov med KS PG in Župnijo 
PG 

A. Zorc Kdo je novi upravnik dvorane na Dobrovi?  

S. Kostrevc  
Pobuda za postavitev znaka na Dobrovi z omejitvijo hitrosti- z 
utripalom in napisi 

S. Kostrevc  Kdo izvaja nadzor nad hidranti?  

S. Kostrevc  
Pobuda za mesečno seznanjanje svetnikov o izvajanju investicij v 
občini  

M. Pograjc 
Kje je postopek sprejemanja OPN- pripombe in predlogi? Zakaj se 
ne obvešča KS?  

M. Pograjc Izgradnja klinike v Podsmreki? 
M. Pograjc Kaj je delo režijskega obrata? 
M. Pograjc pobuda za sodelovanje pri pripravi razpisa za upravljavca dvorane 

M. Dolinar 
pobuda za sofinanciranje varstva otrok, ki niso dobili mesta v vrtcu 
in se varujejo zasebno  

 
Na vprašane svetnice Andreje Dolinar je Mateja Tavčar povedala, da bo  
uporabno dovoljenje za športno dvorano na Dobrovi predviodoma pridobljeno 19. 
novembra 2009. Na vprašanje svetnice Ane Zorc je Mateja Tavčar povedala, da 
je začasni upravnik športne dvorane na Dobrovi g. Kljajič Marko, do ureditve oz. 
sprejetja Pravilnika o oddaji športne dvorane. Svetniki so z gradivom za sejo 
prejeli pisne odgovore na vprašanja št. 228, 229, 231, 232, 215, 217, 219, 218, 
216, 214, 190, 26, 220, 221, 222, 235, 209, 198 s celotnim gradivom, na 
nadaljevanju seje dne 2. decembra še odgovore pod zap.št. 184, 188, 192, 193, 
194, 196, 197, 201, 203, 204, 205, 210, 211, 212, 223, 224, 225, 227, 230, 
233, 236, 241, 242.  
Na nadaljevanju 16. redne seje so svetniki prejeli tudi Poročilo uprave na osnovi 
sklepa OS 159/4/14i ter informacijo o izvajanju Leader programa v občini.   
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Zaradi nesoglasij med županom in člani občinskega sveta je župan prepustil 
vodenje seje svetniku Breskvar Franku, ki je pooblastilo sprejel, v nadaljevanju 
pa je ugotovil, da ne obstajajo pogoji za normalno delovanje seje, zato je sejo 
prekinil.  
  
Nadaljevanje dela 16. redne seje, dne 02. decembra 2009, ob 19.00 uri, 
obravnava od 6. točke dnevnega reda 16. redne seje    
 
Prisotni svetniki: Filip Božnar, Franc Bradeško, Frank Breskvar, Bojan Demšar, 
Andreja Dolinar, Lojze Dolinar, Marko Jovič, Simona Kostrevc, Marjan Pograjc, 
Anton Potočnik, Viktor Prosen, Franc Setnikar, Ana Zorc.  
 
Opr. odsotni svetniki: Cvetka Franko, Matjaž Dolinar, Filip Dolinar.  
 
Ostali prisotni:  
Uprava: Tadeja Plestenjak, Franci Petkovšek, Mojca Sečnik, Boris Krnjajič, 
Aleksandra Bizjan, Barbara Velkovrh, Helena Čuk, Mateja Tavčar . 
 
Nadaljevanje seje je vodil župan Lovro Mrak.  
 
Ad 6) Poročila delovnih teles občinskega sveta 
Svetniki so z gradivom za sejo prejeli zapisnik 20., 21., 22.,23., 24. in 25.  redne 
seje Odbora za komunalo in Odbora za prostorsko planiranje, gospodarjenje z 
nepremičninami in varstvo okolja, 20., 24. in 25. redne seje Odbora za 
komunalo, 13. in 14. redne seje Odbora za kulturo in šport,  11. in 12. redne 
seje Odbora za zdravstvo in socialo, 10. in 11. redne seje Odbora za šolstvo, 
predšolsko vzgojo in izobraževanje, poročilo o izvedenem javnem razpisu za 
dodeljevanje socialnih pomoči v letu 2009, poročilo o izvedenem javnem razpisu 
za sofinanciranje obnove objektov nepremične kulturne dediščine v letu 2009, ter 
poročilo o izvedenem javnem razpisu za sofinanciranje delovanja društev na 
področju kulture, športa in turizma v letu 2009.  
Predsednik Odbora za komunalo Bradeško Franc je poročal o delu odbora za 
komunalo na 22. in 23. redni seji, Frank Breskvar je kot predsednik Odbora za 
prostorsko planiranje, gospodarjenje z nepremičninami in varstvo okolja poročal 
o delu odbora, o obravnavanih točkah, tudi o pripombah, danih na OPN ter o 
določenih prioritetah odbora v zvezi z opredelitvami do predlogov. Anton 
Potočnik je kot Predsednik Odbora za kulturo in šport poročal o delu odbora, 
Simona Kostrevc je kot predsednica Odbora za zdravstvo in socialo poročala o 
izvedenem razpisu za dodelitev socialnih pomoči, o izvedenih nalogah odbora,o 
pregledu porabe sredstev na področjih, ki jih odbor pokriva. Prav tako je 
povedala o prošnji za razrešitev iz članstva odbora. Marjan Pograjc je kot član 
delovne skupine za spremljanje investicij na področju osnovnega šolstva svetnike 
seznanil s potekom gradnje pri OŠ Polhov Gradec.      
   
Ad 7) Osnutek Odloka o razglasitvi cerkve Marijinega vnebovzetja na 
Dobrovi pri Ljubljani za kulturni spomenik lokalnega pomena  
Sandra Bizjan iz uprave je svetnikom predstavila razloge in namen za sprejetje 
predlaganega odloka.  Na podlagi pobude Župnijskega urada Dobrova so 
strokovnjaki ljubljanske območne enote Javnega zavoda RS za varstvo kulturne 
dediščine upoštevajoč strokovne podlage ovrednotili, da je enota dediščine 
Dobrova pri Ljubljani – Cerkev Marijinega vnebovzetja spomenik izjemnega 
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pomena za Občino Dobrova-Polhov Gradec s ciljem, da se zaščitijo njegove 
zgodovinske, funkcionalne in vizualne lastnosti in pomen. Zato so vložili pobudo 
za njegovo razglasitev in tudi pripravili strokovne podlage skladno z zakonom. 
Vplivno območje obsega  enoto  dediščine EŠD 17242 Dobrova pri Ljubljani – 
Pokopališče z enoto dediščine EŠD 17164 Dobrova pri Ljubljani – Kapela sv. 
Marije Magdalene ter travnate površine vzhodno, zahodno in južno od 
pokopališča. Cerkev stoji v območju arheološke dediščine EŠD 22671 Dobrova pri 
Ljubljani – Arheološko najdišče Dobrova. Sprejetje Odloka za razglasitev Cerkve 
Marijinega vnebovzetja na Dobrovi za kulturni spomenik lokalnega pomena ne 
predstavlja dodatnih finančnih posledic za Občino Dobrova-Polhov Gradec. Po 50. 
členu zakona je lastnik dolžan ohranjati spomenik na lastne stroške. V proračunu 
občine Dobrova-Polhov Gradec za posamezno leto, se na posebni postavki 
določena sredstva namenijo za obnovo kulturnih spomenikov v občini. Lastniki 
enot kulturne dediščine imajo možnost, da se javijo na razpis in tako pridobijo 
določena sredstev za sofinanciranje obnove. Odlok za razglasitev Cerkve 
Marijinega vnebovzetja na Dobrovi za kulturni spomenik lokalnega pomena je 
hkrati tudi osnova in pogoj za pridobivanje drugih sredstev za obnovo bodisi na 
državnem nivoju ali iz kulturnih skladov. Predlog Odloka za razglasitev Cerkve 
Marijinega vnebovzetja na Dobrovi za kulturni spomenik lokalnega pomena v 
nobenem delu ne predstavlja ostrejših varstvenih usmeritev in pogojev za 
varovanje dediščine, ki že veljajo v Občini Dobrova-Polhov Gradec. 
V razpravi so sodelovali svetniki Anton Potočnik, Simona Kostrevc, Marjan 
Pograjc.  Potočnik je predlagal združitev obeh faz sprejemanja odloka. Simono 
Kostrevc so zanimale omejitve in velikost vplivnega območja.   
Po zaključeni razpravi je župan predlagal svetnikom v sprejem naslednji sklep:     
 
Sklep 165/5/16 
»Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec sprejeme Odlok o razglasitvi 
cerkve Marijinega vnebovzetja na Dobrovi pri Ljubljani za kulturni spomenik 
lokalnega pomena, v prvem branju.« 
 
ZA:   12 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 8) Predlog Sklepa o vrsti in številu oddelkov ter številu otrok v 
oddelkih vzgojno varstvenih enot v občini Dobrova-Polhov Gradec 
 
Sandra Bizjan iz uprave je svetnikom predstavila obravnavano vsebino točke 
dnevnega reda. Vrsto in število oddelkov ter število otrok v oddelku določi vrtec 
v soglasju z lokalno skupnostjo, ustanoviteljico vrtca na podlagi Pravilnika o 
normativih in kadrovskih pogojih za opravljanje dejavnosti predšolske vzgoje. 
Pri oblikovanju oddelkov je potrebno upoštevati tudi prostorske normative - 
igralno površino na otroka. V primeru, da razpoložljivi prostori ne omogočajo 
povečanega števila otrok v oddelku, število otrok kljub soglasju ne sme presegati 
normativa. Na podlagi navedenega pravilnika lahko pristojni organ lokalne 
skupnosti ustanoviteljice vrtca odloči, glede na razmere in položaj dejavnosti 
predšolske vzgoje v lokalni skupnosti, da število otrok v oddelku presega 
veljavne normative za največ dva otroka v oddelku. 
Če so v oddelek usmerjeni otroci s posebnimi potrebami se število otrok v 
oddelku lahko zniža, o čemer odloči strokovna skupina vrtca, ki jo imenuje 
ravnatelj v skladu z Zakonom o usmerjanju otrok s posebnimi potrebami. 
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Število otrok v oddelkih se razlikuje glede na to, ali so oddelki starostno 
homogeni (vključeni so približno enako stari otroci-v razponu enega leta), 
starostno heterogeni (vključeni so otroci enega starostnega obdobja, npr. otroci 
stari od 1 do 3 let), kombinirani (vključeni so otroci iz obeh starostnih obdobij, 
npr. otroci stari od 2 do 6 let). Na podlagi strukture in števila vpisanih otrok v 
vzgojno-varstveni na dan 01.09.2009, se občinskemu svetu predlaga, kot je 
razvidno iz predloga sklepa.   
Razprave ni bilo, župan je predlagal svetnikom v sprejem naslednji sklep:     
 
Sklep 166/6/16 

»1. 
Sprejme se pregled števila vpisanih otrok in izda soglasje k predlaganemu številu 
in vrsti oddelkov v Osnovni šoli Dobrova in Osnovni šoli Polhov Gradec v šolskem 
letu 2009/2010 in sicer: 

 
OŠ POLHOV GRADEC 
Vzgojno varstvena enota Šentjošt 2 oddelka 
- Homogen oddelek 1-2 let z maksimalnim številom 14 otrok  
- Heterogen oddelek 3-6 let z maksimalno 20 vpisanimi otroki  
Vzgojno varstvena enota OŠ Polhov Gradec 3 oddelki 
- Kombiniran oddelek 2-4 let z maksimalnim številom 18 otrok  
- Homogen oddelek 4-5 let z maksimalnim številom 20 otrok  
- Homogen oddelek 5-6 let z maksimalnim številom 22 otrok 
 
OŠ DOBROVA 
Vzgojno varstvena enota Brezje 2 oddeleka 
- Homogen oddelek 2-3 let z maksimalnim številom 14 otrok 
- Kombiniran oddelek 2-6 let z maksimalnim številom 19 otrok  
Vzgojno varstvena enota Spodnja šola Dobrova 6 oddelkov 
- Homogen oddelek 1-2 let z maksimalnim številom 14 otrok  
- Homogen oddelek 2-3 let z maksimalnim številom 14 otrok 
- Homogen oddelek 3-4 let z maksimalnim številom 19 otrok  
- Homogen oddelek 4-5 let z maksimalnim številom 24 otrok  
- Homogen oddelek 5-6 let z maksimalnim številom 24 otrok  
- Kombiniran oddelek 2-6 let z maksimalnim številom 19 otrok  
 

2. 
V primeru, da se med letom pojavi potreba po spremembi vrste oddelka, zaradi 
starostne strukture vpisanih otrok ali vpisa novih otrok in da ta sprememba ne 
vpliva na število zaposlenih, se na podlagi obrazloženega predloga Osnovne šole 
Dobrova ali Osnovne šole Polhov Gradec pooblašča župana za izdajo soglasja za 
spremembo vrste oddelka.  

3. 
Ta sklep začne veljati takoj in se uporablja za šolsko leto 2009/2010.« 
 
ZA:   12 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 9) Predlog Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v VVO v 
občini 
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Sandra Bizjan iz uprave je svetnikom predstavila predlog sklepov. Namreč zakon 
o vrtcih določa, da je osnovna oziroma temeljna naloga vrtcev pomoč staršem pri 
celoviti skrbi za otroke, izboljšanje kvalitete življenja družin in otrok, prav tako 
pa tudi ustvarjanje pogojev za razvoj otrokovih telesnih in duševnih sposobnosti. 
V skladu z navedenim zakonom so sprejeti tudi podzakonski akti, ki določajo 
različne normative in metodologijo za oblikovanje cen. Normative za 
zaposlovanje v vrtcih določa Pravilnik o normativih in kadrovskih pogojih za 
opravljanje dejavnosti. K sistematizaciji delovnih mest, ki jo določi ravnatelj, 
mora na podlagi 108. člena Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in 
izobraževanja dati soglasje ustanovitelj. Obravnava in sprejem sistemizacije je 
eno pomembnejših področij pri katerih občinski svet daje soglasje. Ob tem je 
potrebno poudariti, da plače zaposlenih predstavljajo cca. 80% celotne cene 
programov za vrtec in tudi, da vsako večanje sistemizacije takoj vpliva na 
zvišanje stroškov, ki jih pokriva občinski proračun. Predloga sistemizacij delovnih 
mest v vrtcih v Osnovni šoli Dobrova in Osnovni šoli Polhov Gradec za leto 
2009/2010 sta pripravljena v skladu z veljavnimi normativi in v nobenem delu ne 
predstavljata nadstandarda. 
Razprave ni bilo, župan je predlagal svetnikom v sprejem naslednja sklepa:     
 
Sklep 167/7/16 
»o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v VVO Polhov Gradec 
 

1. 
Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec izdaja soglasje k sistemizaciji 
delovnih mesta za OŠ Polhov Gradec - vrtec v obsegu: 
 
DELOVNO MESTO  Število delovnih mest 
VODJA VRTCA/POMOČNIK RAVNATELJA 0,28 
VZGOJITELJI 5,00 
POMOČNIK VZGOJITELJA 6,20 
SVETOVALNI DELAVEC 0,17 
ADMINISTRATOR  0,33 
RAČUNOVODSKI DELAVEC 0,33 
ORGANIZATOR PREHRANE  0,08 
ORGANIZATOR ZDRAVSTVENO-HIGIENSKEGA REŽIMA 0,08 
HIŠNIK 0,28 
KUHAR 1,55 
PERICA 0,40 
ČISTILEC 0,65 
SKUPAJ 15,35 

 
2. 

Osnovna šola Polhov Gradec je dolžna zagotoviti kadrovsko zasedbo v skladu z 
veljavno zakonodajo in prilagajati zaposlitve za določen čas letnim nihanjem 
števila vključenih otrok in številu oddelkov. 

 
3. 

Ta sklep prične veljati takoj, uporablja pa se za šolsko leto 2009/2010.« 
 

 
ZA:   12 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Sklep 168/8/16 
»o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v VVO Dobrova 
 

1. 
Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec izdaja soglasje k sistemizaciji 
delovnih mesta za OŠ Dobrova - vrtec v obsegu: 
 
DELOVNO MESTO  Število delovnih mest 
VODJA VRTCA 0,52 
VZGOJITELJI 8,48 
POMOČNIK VZGOJITELJA 8,50 
SOCIALNI DELAVEC 0,26 
ADMINISTRATOR  0,53 
RAČUNOVODSKI DELAVEC 0,53 
ORGANIZATOR PREHRANE  0,13 
ORGANIZATOR ZDRAVSTVENO-HIGIENSKEGA REŽIMA 0,13 
HIŠNIK 0,44 
KUHAR 1,98 
PERICA 0,68 
ČISTILEC 1,50 
 23,68 
 

2. 
Osnovna šola Dobrova je dolžna zagotoviti kadrovsko zasedbo v skladu z 
veljavno zakonodajo in prilagajati zaposlitve za določen čas letnim nihanjem 
števila vključenih otrok in številu oddelkov. 
 

3. 
Ta sklep prične veljati takoj, uporablja pa se za šolsko leto 2009/2010.« 
 

 
ZA:   12 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad 10) 
a) Potrditev DIIP za gradnjo kanalizacije Polhov Gradec II  
Boris Krnjajič iz uprave je svetnikom poročal o vsebini predlaganih sklepov.  
Glavni razlog za investicijsko namero projekta gradnje kanalizacije v Polhovem 
Gradcu II. faza je vzpostavitev sistema za odvajanje odpadnih vod iz območja 
severnega in severovzhodnega dela naselja Polhov Gradec, ki še ni opremljeno z 
javno kanalizacijo. Ta investicijska namera je v skladu s Pravilnikom o nalogah, 
ki se izvajajo v okviru obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja in 
čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode (Ur.I.RS 109/07) in sprejetim 
Operativnim programom odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode. 
V naselju Polhov Gradec je kanalizacija za odvod komunalne in padavinske 
odpadne vode zgrajena v mešanem sistemu. Odpadna voda se steka na čistilno 
napravo (ČN) Polhov Gradec s kapaciteto 1000 PE, ki se nahaja na jugu naselja. 
Ker so učinki čiščenja ČN nezadovoljivi in ker se bo kanalizacijsko omrežje na 
tem območju še dograjevalo, je predvidena rekonstrukcija ČN na kapaciteto 
1500 PE. Rekonstrukcija ČN Polhov Gradec ni predmet projekta. Na območju, 
kjer je predvidena dograditev kanalizacijskega omrežja se komunalne odpadne 
vode odvajajo v greznice. 
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Projekt za gradnjo kanalizacije Polhov Gradec II. faza je izdelalo podjetje 
Hidroinženiring d.o.o. Kanalizacija poteka v dolžini 1.401 m in je dimenzije fi 250 
mm. Vrednost investicije izgradnje kanalizacije Polhov Gradec II. faza je v višini 
803.569 EUR. Dne 14.07.2009 je bila za kanalizacijo Polhov Gradec II. faza na 
Upravno enoto Vič oddana vloga za pridobitev gradbenega dovoljenja. Gradnja 
naj bi bila izvedena v letu 2010 in se bo financirala iz sredstev Javnega Holdinga 
Ljubljana v letu 2010. 
Župan je dan svetnikom na glasovanje sklepa:  
 
Sklep 169/9/16 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec potrjuje izdelan dokument 
identifikacije investicijskega projekta za gradnjo kanalizacije Polhov Gradec II. 
faza v Občini Dobrova – Polhov Gradec, DIIP št. 3201 K, za izvedbo v letu 2010, 
ki ga je v mesecu avgustu 2009.  izdelalo Javno podjetje Vodovod Kanalizacija, 
d.o.o., Vodovodna cesta 90, 1000 Ljubljana. 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec s tem potrjuje izvedbo predmetne 
naložbe  
 
ZA:   12 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
b) Potrditev IP za gradnjo kanalizacije Polhov Gradec II 
Sklep 170/10/16 
 »Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec potrjuje izdelan dokument 
investicijski program za gradnjo kanalizacije Polhov Gradec II. faza v Občini 
Dobrova – Polhov Gradec, INV.P. 3206 K, za izvedbo v letu 2010, ki ga je v 
mesecu septembru 2009.  izdelalo Javno podjetje Vodovod Kanalizacija, d.o.o., 
Vodovodna cesta 90, 1000 Ljubljana. 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec s tem potrjuje izvedbo predmetne 
naložbe. « 
 
ZA:   12 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 11)Potrditev Pogodbe o pristopu občin širše ljubljanske regije k 
sofinanciranju izgradnje regijskega centra za ravnanje z odpadki 
Ljubljana RCERO- Ljubljana 
Boris Krnjajič iz uprave je svetnikom na kratko predstavil vsebino pogodbe, 
finančno konstrukcijo ter razloge za podpis pogodbe.  
Mestna občina Ljubljana in primestne občine se zaradi hitrejšega gospodarskega 
razvoja in višjega življenjskega standarda soočajo z večjimi količinami 
komunalnih odpadkov. Posledica tega je hitrejše polnjenje odlagališča 
nenevarnih odpadkov Barje in večji negativni vplivi na okolje ter vedno bolj pereč 
problem končnega ravnanja s komunalnimi odpadki v osrednji slovenski regiji. 
Z izvedbo projekta RCERO Ljubljana bodo doseženi naslednji cilji:  
celovita rešitev problematike ravnanja s mešanimi komunalnimi odpadki in z 
ločeno zbranimi biorazgradljivimi frakcijami odpadkov iz gospodinjstev, 
zagotavljanje skladnosti z zakonsko predpisanimi vrednostmi glede emisij v 
okolje in z zahtevami EU IPPC direktive, optimalna raba razpoložljivih odlagalnih 
površin, odlaganje pretežno inertiziranih odpadkov, ki dolgoročno ne 
predstavljajo tveganja za okolje, pridobivanje sekundarnih energentov za 
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energetsko izrabo za lastne tehnološke procese in za energetsko izrabo v 
eksternih industrijskih in termoenergetskih objektih, zmanjševanje emisij 
toplogrednih plinov, zlasti metana (CH4), varovanje virov pitne vode in 
podtalnice ter naravnih vrednot na meji odlagališča, ki so varovane v okviru 
Nature 2000 in ekološko pomembnih območij, zagotovitev varnega in 
zanesljivega obratovanja sistema. Predvidena vrednost RCERO LJUBLJANA, kot je 
opredeljena v Pogodbi o sofinanciranju nadgradnje Regijskega centra za ravnanje 
z odpadki Ljubljana  - RCERO LJUBLJANA ter predmetni pogodbi znaša okvirno za 
občino Dobrova- Polhov Gradec 254.321 EUR. Podpis predmetne pogodbe je 
pogoj za črpanje sredstev Kohezijskega sklada ter sredstev državnega 
proračuna, zaradi česar bo predmetna pogodba predložena Ministrstvu za okolje 
in prostor RS. 
V razpravi so sodelovali svetniki Marjan Pograjc, Bojan Demšar, Anton Potočnik, 
Kostrevc Simona, Viktor Prosen, Lojze Dolinar.   
Pride svetnik Jovič Marko. Marjan Pograjc podpira združevanje občin na vseh 
projektih, kar prinaša manjši vložek sredstev. Demšar Bojana so zanimali 
ekološki otoki, njihove postavitve po občini in urejanje le-teh. Tudi svetnik 
Potočnik je mnenja, da je potrebno podpirati tovrstne projekte. Pobudo je dal 
tudi za bolj učinkovito izvajanje odvoza smeti v občini, iskanje neupravičenih 
neplačnikov odvoza smeti ter skrb nad čistočo obstoječih zbirnih mest. Simono 
Kostrevc so zanimali stroški po pogodbi za občino, terminsko. Viktorja Prosen je 
zanimal lastniški status zemljišč, kjer so postavljena le-ta mesta ter način 
izračuna in višina cene za odvoz smeti za občane. Župan je povedal, da ceno 
potrjuje Holding, je varovana cena in trenutno je občina v daleč najbolj 
primernem načinu zbiranja in odvoza smeti, preko Snage. 
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji 
      
Sklep 171/11/16 
 »Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec potrjuje pogodbo o pristopu 
občin širše ljubljanske regije k sofinanciranju nadgradnje regijskega centra za 
ravnanje z odpadki  Ljubljana – RCERO Ljubljana. « 
  
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 12)Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o javni 
službi zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov 
Boris Krnjajič iz uprave je svetnikom na kratko opisal določila veljavnega odloka 
ter razloge za spremembo in dopolnitev. Razlog za sprejem predloga Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o javni službi zbiranja in prevoza komunalnih 
odpadkov je podrobnejša opredelitev pojmov, velikosti zbirnih posod, dopolnitev 
določitve zbirno-prevzemnih mest, zaradi nedostopnosti na terenu določitev 
prevzemnih mest tudi več kot 150 metrov stran od stavbe uporabnika, ureditev 
način odvoza komunalnih odpadkov v času zapor cest, uskladitev z Zakonom o 
varstvu okolja, ki je v spremembah in dopolnitvah (Uradni list RS, št. 70/08) iz 
leta 2008 določil v 157.a členu pristojnosti državne in občinske inšpekcije v zvezi 
z nezakonito odloženimi komunalnimi in drugimi odpadki na državnih, lokalnih in 
zasebnih zemljiščih. S temi določbami zakona je v nasprotju 14. člen odloka iz 
leta 2005, ki določa na podoben način kot Zakon o varstvu okolja ukrepanje v 
primeru nepravilno odloženih komunalnih odpadkov. V primeru po vsebini enakih 
določb v zakonu in nižjem predpisu, odloku, je treba odlok uskladiti z zakonom in 
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določbe črtati iz odloka in drugo. Sprejem odlok nima finančnih posledic za 
proračun Občine Dobrova – Polhov Gradec. 
 
V razpravi so sodelovali svetniki Bojan Demšar, Anton Potočnik, Franc Bradeško, 
Viktor Prosen, Franc Setnikar, Lojze Dolinar. Bojan Demšar je povedal, da je 
vesel uvedbe novega ekološkega otoka v Šentjoštu, zanima ga še ureditev, 
asfaltiranje, pokritje le-tega. Župan je povedal, da se bodo vsa zbirna mesta 
ponovno pregledala in tekom leta tudi primerno uredila. Viktor Prosen je 
izpostavil zbirno mesto za območje Babne Gore. Franc Setnikar je svetnikom 
povedal o umestitvi postajališč v Srednji vasi v projekt za rekonstrukcijo 
republiške ceste, ki bo izdelan do konca leta. Boris Krnjajič je svetnike seznanil s 
potekom del projekta pri Pratkarju.  
Župan je po zaključeni razpravi svetnikom dal na glasovanje naslednji    
 
Sklep 172/12/16 
»1. Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme predlog, da Odlok o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o javni službi zbiranja in prevoza komunalnih 
odpadkov sprejme po skrajšanem postopku.  
 
2. Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o javni službi zbiranja in prevoza komunalnih 
odpadkov. « 
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 13)Razno  
Pod točko razno ni bilo razprave.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 20. 30 uri.  
 
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar  
 
 

       Lovro Mrak  
          župan 

 
 
 
 

 


